
Лазар Продановић 

Питање постављено Савјету министара БиХ и  Агенцији за лијекове и медицинска 

средства БиХ – „Када ће Агенција за лијекове и медицинска средства БиХ коначно 

почети примјењивати Правилник о начину контроле цијена, о начину формирања 

цијене лијекова, начину извјештавања о цијенама лијекова у БиХ ('Сл. гласник БиХ', 

број 82/11), а на основу Упутства за носиоце дозвола за стављање лијекова у промет у 

вези са усклађивањем велепродајних цијена лијекова које је Агенција објавила у 

фебруару 2013. године, са више од двије године кашњења? Недозвољиви су притисци 

фармацеутских лобија, а према неким информацијама наводно и неких особа из 

Министарства здравља, на одлагање примјене Правилника о имплементацији цијена 

лијекова, формалним примједбама на садржину Правилника које су техничке природе и 

које у суштини не би смјеле одложити његову примјену. Сматрам да непоштовањем 

ових правилника грађани у БиХ а и фондови у име њих плаћају највише цијене 

лијекова у Европи. Захтијевам да ме обавијестите које су санкције примијенили 

фармацеутски инспектори према онима који не поштују ово упутство. Молим вас да ми 

одговорите због чега је блокиран рад Комисије за лијекове чиме се онемогућава 

регистрација нових лијекова у БиХ.“ 

 
 


